
       Årnäs  Båtklubb 
 
  Styrelse möte  Datum: 2021-01-31 
 
Extra styrelsemöte med anledning av utvecklingen av klubbhusprojektet och 
upplägget av det digitala årsmötet  

 
Plats: Bygdens Hus Kinne-Vedum 
 
Punkt   §1 

  
Mötet öppnades av ordförande Anders Rindefors.  
 
  §2 
 
Dagordningen drogs och antogs. 
 
  §3 
 
Närvarande på mötet   förkortas 
 
Torbjörn Hägnander   TJ 
Bengt-Åke Johnsson   BJ (via telefon) 
Anders Rindefors   AR 
Janne Folke   JF 
Leif Jakobsson   LJn 
Jan Fahlgren   JFn 
Lars Jerkrot    LJ 
 
  §4 
 
Till justeringsman valdes: TH 
 
  §5 
 
Föregående mötesprotokoll från   gicks igenom  
och godkändes. 

  
   §6 
  
 Klubbhuset lägesbeskrivning  

• Ansökan om bygglov inlämnad 



• Beslutades att ingen plan B tas fram med anledning till överklagan av 
bygglov från Honorine Stackelberg Ekman utan vi inväntar beslut på 
inlämnad bygglovsansökan   

• Extra tätning av moduler med inköpta presenningar 

• Vägen genom allén är enskild med bidrag och skötsel från 
kommunen. Resterande väg till hamnplanen ägs och underhålls av 
kommunen. Gäller även utmärkt parkeringsplats. 

• Inspektion inne i modulerna behöver genomföras för att konstatera 
om behov av torkning pga. läckage föreligger. 

• Takstolar, ramp, lastkaj mm kommer i senare transport via Götene 
Hus kostnad 5 000kr 

• Fördelar om grunden utföres som krypgrund. Underlättar installation 
vatten och avlopp. 

• Skador uppkomna i samband med transporten anmäls till 
försäkringsbolag. 

• Komplettering med brädfodring önskvärd. JF undersöker med 
tillverkare om lösning. 

• Beslut att betala frakten 102 250kr med ytterligare accepterad 
kostnad för väntetid 15 000kr. 

• Uppgift om takets hållbarhet för snöbelastning finns. JF 
        

   §7 
 

 Talesperson båtklubben 
  

• Beslutades att BJ är ÅBK:s kontakt med frågor från massmedia, 
myndighet, allmänhet mm   

 
   §8 
  

Båtplatsavgifter 2022 
          förslag  nuvarande 
   

• A01 – A10 (breda platser)           3 000kr 1 500kr  

• Övriga stora platser         2 000kr 1 500kr 

• Små platser (flytbryggan mm)          600kr    800kr  
  

• Beslutades att ovanstående förslag 2022 läggs fram för årsmötet  
 
   §9 
 

 Vakant representant valberedningen 
 

• LJn meddelade att Brita är intresserad som deltagare. Frågan tas upp 
med nuvarande valberedning 
 
 

    
 



§10 
 

 Digitala årsmötet 
 

• Utskick med information om upplägget med det digitala årsmötet som 
ersätter det fysiska pga. pandemin 

• Alla med mailadress borde ha möjlighet att svara på det digitala 
upplägget 

• Viktigt med tydligheten att uteblivet svar räknas som ok i aktuella 
frågor 

• 7st medlemmar som inte har någon mailadress får möjlighet att svara 
med bifogad blankett och svarskuvert.  

•  LJ utformar ett utskick med information om digitalt årsmöte 

• TH ansvarar för utskicket 
Skall innehålla: Årsmöteskallelse med agenda, Faktura, 
Nattvaktslista, Revisorernas berättelse, Hänvisning till hemsidan med 
arbetsdagar, bokslut, budget och verksahetsberättelse   

 
 
   §11 

Övriga frågor 
 

• Mikael Malmqvist skall avtackas för styrelsearbetet som ordförande 

• JF meddelade att underlaget för en sjömack är för litet. 

• Elanslutning för värme till hjärtstartaren kontrolleras. 

• Förslag på textinnehåll till informationsskylt till besökare 
hamn/ställplats om pågående projekt tas fram av Magdalena och 
Inga-Lill. LJn beställer skylten som placeras på gavel av 
båtskjulsbyggnaden vd infart till hamnen. 

• Beslutades att alla styrelsemedlemmar skall ha nycklar till klubbhus 
och förråd. AR  

 
   §12 
 
 Nästa styrelsemöte 28:e februari 16.00 hos Torbjörn 
 
   §13 
 
 Ordförande avslutade mötet 
 
 
 Vid protokollet: Lars Jerkrot 
 
  ___________________________________ 
  
 
 Protokollet justeras: Torbjörn Hägnander 
 
  ___________________________________ 


